

Уведомление о продлении тендера

Мерсико — нерелигиозная, некоммерческая и неправительственная международная гуманитарная организация. Мерсико осуществляет проект «Вода ради мира: климатически устойчивые и мирные сообщества» (W4P), финансируемый фондом ПАТРИП.

Мерсико приглашает квалифицированные организации и/или частных предпринимателей принять участие в процессе ТЕНДЕРА на выполнение работ социально-значимых объектов по реабилитации и строительству систем питьевого водоснабжения и ирригационных каналов в Баткенской области Кыргызской Республики (КР).

Полный пакет документов (“Стандартные тендерные документы” / тендерный пакет) можно скачать по ссылке на следующих сайтах: www.tenders.kg, www.donors.kg или получить в офисе Мерсико (КР, г. Бишкек, бул. Эркиндик 64б).

Заинтересованные подрядчики должны подать заполненные (с подписью и печатью) документы с 25 июня 2026 года по 22 июля 2026 года на электронный адрес (продублировать сканированные документы): tenders@mercycorps.org с указанием BIS-HVT-RFB-0048 «Реабилитация и строительство систем питьевого водоснабжения и ирригационных каналов в Баткенской области» в теме письма и вернуть заполненные оригиналы документов в офис Мерсико (КР, г. Бишкек, бул. Эркиндик 64б, кабинет №20, Ололо коворкинг центр или г. Баткен, ул. Ходжаева 22). Номер тендера должен быть указан на конверте.

Конечный срок подачи документов – 22 июля 2026 года до 17:00.

Tender Notice

Mercy Corps is a non-religious, non-profit and non-governmental international humanitarian organization. Mercy Corps is implementing Water for Peace Project: Climate Resilient and Peaceful Communities (W4P) funded by the PATRIP foundation.

Mercy Corps is inviting qualified organizations and/or private entrepreneurs to participate in the TENDER on performance of works socially critical objects on Rehabilitation and Construction of drinking water supply systems and irrigation canals in Batken region of the Kyrgyz Republic (KR).

Full package of documents (Standard Bidding documents/ tender package) can be downloaded from the following websites: www.tenders.kg, www.donors.kg or can be picked up at Mercy Corps offices (64b, Erkindik boulevard, Bishkek, KR).

Interested Bidders are requested to submit the filled (signed and stamped) documents from June 25, 2026 to July 15, 2026 by email to: tenders@mercycorps.org (scanned versions) with indicating BIS-HVT-RFB-0048 “Rehabilitation and construction of drinking water supply systems and irrigation canals in Batken region” in the subject line and return completed tender documents in person at Mercy Corps office (office#20, 64b Erkindik boulevard, Ololo co-working centre, Bishkek, KR or 22 Khodjaev st., Batken). The Tender Reference number should be written in the envelope.

The deadline for submission is 5pm, July 22, 2026.